
 

PROTOKOLL 
Kommunövergripande skolråd med Sektor Utbildning 

 

  

 Tid   Tisdag 210420, kl 18.00-20.00 

 Plats   Via Teamslänk 

 

Närvarande vid mötet: Frida Granath, utbildningsråd 

  Inge Jacobsson, oppositionsråd  

  Anders Pantzar, utbildningschef 

  Sandra Siljedahl, Storängsskolan 

  Jouni Grönborg, Nyhemsskolan F-6 och 7-9 samt särskolan 

  Markus Eriksson, Grytgöls skola 

  Stina Nordh, Grosvadsskolan 

  Sara Forsell, Svälthagsskolan 

  Sofia Arnell-Johansson, Grytgöls skola 

  Johanna Bergstrand, Hällstads skola 

  Josefin Ersman, Grosvadsskolan 

  Joakim Joge, Björke skola 

  Anna Vild, Björke skola 

  Mattias Ahlqvist, Viggestorpsskolan 

  Charis Snell, Brenäs skola 

                                                    Johanna Ahlin, Rejmyre skola  

 

Nr         Ärenden  

1 Mötet öppnas 

Utbildningsråd hälsar alla välkomna. Varje skola presenterar sig. 

2 Föregående protokoll   

Ingen synpunkt att ta upp.  



3 Rapporter från respektive skolråd 

Grytgöl – På skolrådet fanns ingen rektor närvarande. Sammanslagningen under loven sker i 

samband med Hällestad. Frågan kring resursstöd har diskuterats. 

Storängsskolan – skolan ser positivt på att skolan får hela mellanstadiet på skolan. 

Hällestad – Har inte haft något skolråd då rektor varit sjuk. Men diskussion har förts kring 

sammanslagningen i sommar och om det har förts någon riskanalys över förändringen som är i år (att 

sammanslagningen är 1 vecka längre). 

- I centralorten behöver v. 27 vara öppet på respektive enhet, där gäller sammanslagningen

mellan veckorna 28-31. Detta för att personalen ska kunna ta ut sin semester.

Överflyttningen till förskoleklass sker v. 32. Riskanalys är genomförd.

Viggestorpsskolan – Säker skolväg har diskuterats och vårdnadshavare har reagerat att det inte finns 

säkra gångvägar till skolan.  

- Det finns ett prioriterat uppdrag att se över skolvägarna, ett arbete pågår.

Nyhemsskolan 7-9 – Lokaler har diskuterats och man undrar hur sektorn tänker kring dessa, t.ex. 

idrottshallarna.  

- På lång sikt är tanken att öka antalet hallar.

4 Finspångs skolstruktur 

Skolstrukturen var utskickad innan mötet för skolråden att gå igenom. 
Utbildningschef gick igenom och beskrev vad som är beslutat: 

• Förslag finns på att bygga en ny 2-parallellig F-6 skola i Hårstorp där det finns stort behov.
Storängsskolan och Högalids skola ska vara kvar.

• Den nya skolan ska innehålla grundsärskola f-6 och träningsskola 1-9.

• Grosvads skolan ska byggas ut för att kunna ta emot elever i grundsärskolan 7-9. Eleverna i
årskurs 6 försvinner från Grosvad..

• Bygger till skolan i Hällstad samt en ny förskola.

• Utreda om det går att samla all gymnasieverksamhet på en skola, på Bergska Ekmans väg.

• Rena f-6 skolor och rena 7-9 skolor. En bärighet när vi bygger nya skolor så det finns
organisatoriska och ekonomiska möjligheter att kunna ta emot ännu fler elever med tiden.

• Övrigt – Lotorpsskola behöver renovering.

Medskick från respektive enhet: 

Grosvadsskolan – Hur tänker man med särskolan när grundskolan blir 10 årig? 
- Utb.chef: Jag tror att särskolan kommer att vara från samma tid (6 års ålder).

Grosvadsskolan – Hur många elever per klass är lämpligt i de nya skolorna? 
- Utb.chef: Det finns inget satt tal för det men ca. 25 elever per klass räknar man

med vid byggnation av lokalerna.



Nyhem – Skolskjutseleverna som får åka långt, hur tänker ni med dem? 
- Utb.chef: Grunden är att vi ska ha så lite resor som möjligt men det måste finnas

resor då kommunen är så stor.
Grytgöl – Vad menas med överskjutande elever (som det står i skolstrukturen). 

- Utb.chef: Det finns en gräns på hur många elever man kan få plats med och då
kan upptagningsområdet till skolorna förändras för att fördela eleverna
annorlunda.

Hällestad – Diskussion har förts kring matsal och skolrådet vill skicka med att man tänker på det i 

planeringen.  

Vid avveckling av Skogsgläntan och Björkhagen, tänk på det pendlings flöde som är från Sonstorp in 

till tätorten. Flera vårdnadshavare kommer troligtvis söka till en förskola i tätorten istället. 

Det har blivit en klar förbättring med cykelvägen utanför Hällestads skola, mycket uppskattat. 

Nyhem – Det står att särskolan ska flytta, hur många klasser kommer det ge på Nyhemsskolan när 

särskolan flyttar? 

- Utb.chef: Ökningen som kommer bli på skolan skulle man klara av då om särskolan

flyttar.

Brenäs – Kommer det bli en nedläggning av Brenäs? 

- Utb.råd: Det finns inga sådana uppdrag till förvaltningen i dag.

80 % av eleverna är i centralorten, hur är fördelningen av ekonomin? 

- Utb.chef: Pengarna fördelas per elev oavsett vart eleven går. Nu finns ett

upprättat avtal med Katrineholms kommun att om eleven vill gå i Katrineholm

istället så går det bra, detta gäller även språkvalet från åk 6.

Storängsskolan – Positivt att kunna avlasta, t.ex. i matsalen och idrottshallen. Bra att få tillbaka åk 6. 

Björke – Tyvärr var rektor sjuk så vi har inte haft skolråd, skolan upplever att sektorn kunde ersätta 

rektor så mötet kan bli av.   

Svälthagsskolan – Ser det positiva att det finns en bredd av skolor. Mindre skolor passar en del 

elever. Skolrådet ser en oro att lokalerna inte räcker till på Viggestorp istället. Har man sett till 

barnperspektivet? 

- Utb.råd: Det finns med i förslaget att bygga ut Viggestorp. Barnperspektivet

kommer bejakas i utredningarna.

Viggestorp och Rejmyre – har inget att tillägga. 



5 Information om Samverkan för bästa skola Medverkande 

skolor är Nyhemsskolan 7-9 och Grosvadsskolan i nuläget. 

 Diskussion följer: 

Grosvadsskolan – en klar förbättring sedan SBS-arbetet påbörjades.  

Nyhemsskolan – Vårdnadshavare upplever att de inte fått någon information om 

detta. - Utb.chef: än så länge är arbetet påbörjat på åk f-6. Se till att efterfråga

information.

Utb.chef: Nu gör sektorn en stor satsning på skolbiblioteken och arbetar med att utvidga dessa. Alla 

skolor ska få ett eget skolbibliotek.  

6 Anmälda frågor 

1) Skolutredningen - Björke skola

Den skolutredning som kommunen offentliggjorde under 2020 föreslår att Björke skola ska 
läggas ned på längre sikt. Beslut i kommunstyrelsen tydliggör att fortsatta utredningar kräver politisk 
förankring. Igelfors-Regna bygderåd har fått besked om att ingen driver frågan om nedläggning, 
varken politiker eller tjänstepersoner. Trots det beskedet finns det ständiga hotet om nedläggning 
konstant närvarande och begränsar skolans utveckling. Kan ni garantera att frågan om nedläggning 
av Björke skola inte är aktuell? Hur kan föräldrar och allmänhet försäkra sig om att få tidig 
information om en nedläggning återigen är på agendan? 

Utb.råd: Arbetet kommer inte gå vidare så länge det inte finns något politiskt beslut. Kommunikation 
från politiken sker oftast via media och information finns i de offentliga handlingarna.  

7 Framtida mötes teman 

Utbildningsråd efterfrågar få in förslag och önskan finns att fråga skolråden och skicka in förslag vid 

senare tillfälle.  

På skolorna har det varit någon föreläsare någon gång, det kunde vara bra att ta in även på dessa 

möten. 

8 Nästa möte 

Tisdagen den 26 oktober. Skolråden ombeds att vidarebefordra till annan representant om man inte 

ska vara kvar och representera skolan.  



 
 

9 Allmän info om Covid 

Sektorn tar frånvaroläge varje dag. Utb.chef träffar representanter från regionens smittskydd 

varannan vecka för att ha uppdaterad allmän information. Vi följer direktiven, får man symtom ska 

man gå hem direkt. Om någon i familjen är sjuk ska man vara hemma i familjekarantän. Sektorn 

jobbar hårt för att kunna hålla öppet alla enheter. 

 

10 Mötet avslutas av utbildningsråd 


